
 
 

 

BESPREKINGSVERSLAG 

Betreft  : Algemene ledenvergadering 
Datum  : 16 april 2024 
Plaats  : Café-Zaal Jan van Hoek 
Aanwezig : 22 leden 
 Bestuur: Nico Waasdorp, Ard Verheijen, Gerard Waasdorp, Hans Joosten, Martijn Bongers, 

Stefan Verheijen, Rob Waasdorp 
Afwezig : Danny Lemmen, Dominic de Corte 
Opgesteld door :Martijn Bongers 
 
 
 

Agenda-
punt 

Verslag Actie 
door 

1 Opening door de voorzitter 
De voorzitter opent de vergadering om 20:07. Hij staat stil bij de overledenen. Hij vraagt 
om één minuut stilte, waaronder Gerard Derikx. 

 

2 Notulen ALV 11 april 2023 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 

3 Mededelingen 

Zomerviskaravaan martijn Seijkers wil helpen, Dirk van de wallen 12 juli 
Karperputje, nieuwe steigers geplaatst.  
Freestyle wedstrijd 1 juni en 5 oktober 
Online dagvergunningen 
Nieuwsbrief online, deze wordt op de vergunning vermeld.  
Aangepaste infoborden 
NL doet dag 
Aanleg nieuwe stuwtje aanvoersloot. 
Vrijwilligers uitje. 
Extra bijeenkomst Sportvisserij Nederland (politiek) 
De volgende pootvis is uitgezet: 
 

• Grote vijver: 2000kg grote Brasem (2-3kg per stuk)  

• Grote vijver: 500kg Windes (250-500gram per stuk) 

• Karperputje: 200kg schubkarper (1-1,5kg per stuk) 

• Kanaal: 50kg karper uitgezet (tussen sluis 10/11) 

29 aug invalidebond komt in aan de vijver vissen / andere activiteiten 
2 avonden wordt er aan de visvijver gefilmd voor een oorlogsfilm.  
Gemeente komt vissen. 

 

4 Jaarverslag 

Er zijn geen opmerkingen op het jaarverslag. Het jaarverslag wordt vastgesteld. 

Ard vraagt of er nog informatie is over de blauwalg op de vijver. We houden het in de 

gaten.  

 

5 Financieel verslag van de penningmeester 

Geen vragen.  
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6 Kascontrolecommissie 

a. Verslag kascontrolecommissie 

Robin van Houts en Hans Salimans vormden de kascontrolecommissie. Hans Salimans 

doet verslag. De administratie was in orde vertelt Hans. 

b. Verkiezing kascontrolecommissie 

Robin van Houts blijft nog een jaar lid. Als vervanger van Hans Salimans meldt Wiel 

Vleeshouwers zich.  

 
 

7 Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar zijn Nico Waasdorp (voorzitter), Stefan Verheijen en Hans 
Joosten. Voorgesteld wordt hen te herbenoemen. 
We zijn nog steeds zoekende naar een secretaris.  
 

 

9 Verenigingscontroles aan vijver & kanaal 
Federatie heeft afgelopen jaar 30 x gecontroleerd.  
Boa’s kunnen beboetten, wij kunnen vissers alleen wegsturen. 
Controles gaan met ups en downs.  

 

10 Verslag van de wedstrijdcommissie en de wedstrijden 2023 
Ard doet verslag van afgelopen wedstrijdseizoen en licht de het programma voor dit jaar 
toe.  
Veel karpervisser zitten op het parcours. Vooraf wordt duidelijk aangegeven dat er 
wedstrijden zijn.  
Komend jaar zijn de wedstrijden weer te vinden op de website.  
De koningswedstrijd sluiten we weer af met een barbecue. De avond wedstrijden zullen 
op de grote vijver gehouden worden. Ook zijn er weer een paar wedstrijden in België. 
Er is komen jaar 1 nachtwedstrijd. 
Vaste hengel zijn ongeveer 9 vissers. 
Vrije hengel zijn ongeveer 24 vissers. 
 

 

11 Vrijwilligers 
Nico steekt de loftrompet over de vrijwilligers die belangeloos zich inzetten voor de 
vereniging. Hij bedankt de vrijwilligers voor hun inzet tijdens het afgelopen jaar. 
We blijven vrijwilligers zoeken. 

 

11 Rondvraag 
Rini: Het materialen hokje is toe aan vervanging of we moeten de binnenkant 

schoonmaken en bekleden.  

Wiel: Hoe om te gaan  met invalide steigers. Wat als ik op een invalide 

steiger zit en de ander is vrij. Moet ik dan verkassen. Probeer het onderling 

op te lossen. Hoe krom het ook is als de andere invalide steiger vrij is mag 

een invalide daar vissen.  

Onderling mogen minder valide elkaar niet weg sturen.  

Theo: Wil weten hoe we het organiseren met de invalide activiteit. We 

wachten af hoeveel personen er komen. Nu weten we nog niets.  

Ook met de gemeente willen we vooraf weten hoeveel vissers er komen. 

Hans:  Rond het eiland hangen erg veel lijnen. De vraag komt om de lijnen te 

verwijderen en te snoeien. We moeten het snoeien weer bij de gemeente 

aanvragen. Lijnen moeten we weghalen. 

De steknummers zijn erg onduidelijk. We moeten deze weer een keer 

onderhanden nemen.  

Hoe staat het met een water aanvoer richting de vijver. We hebben er verder 

niets meer over gehoord. De gebieden rondom zullen natter gehouden 

worden.  

Jeffrey: hij had dezelfde vraag over het snoeien.  

 

12 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:30 uur. 
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